
 

Betreft: Art. 45 vragen 
Datum: 5 augustus 2020 
Onderwerp: Zwollenaren beter betrekken bij Ontwerp Omgevingsvisie 
 
Precies toen het zomerreces aanbrak werd het Ontwerp voor de Omgevingsvisie Mijn Zwolle 
Van Morgen 2030 aan de raad en de stad aangeboden. Dit ondanks het feit dat het geplande 
participatieproces nog niet was afgerond, mede door de coronacrisis. 
 
De keuze van het college om alvast een ontwerp-visie aan de stad aan te bieden, zonder dat er 
– ook volgens het college zelf – voldoende inwoners zijn betrokken op alle relevante 
onderwerpen is niet de onze. De timing (middenin de zomervakantie) is erg ongelukkig en de 
presentatie (een digitaal stuk vol beleidsproza van 117 pagina’s, en een Omgevingseffect 
Rapportage van 112 pagina's) is volgens de PvdA niet de juiste om de stad te betrekken bij zeer 
belangrijke keuzes die verstrekkende gevolgen kunnen hebben voor de stad. Ook zijn niet alle 
kritische noten uit de Omgeving Effect Rapportage volledig verwerkt in de concept-visie, 
waardoor dit een vertekend beeld kan geven aan de lezer. 
 
Verder stelt het college dat er al veel ideeën van Zwollenaren zijn verwerkt in deze ontwerp-
visie op allerlei onderwerpen, maar de geüpdatete hoogbouwvisie is bijvoorbeeld nog niet 
voorgelegd aan Zwollenaren, terwijl die wel een enorme impact kan hebben op het karakter 
en de skyline van Zwolle. Ook is in deze ontwerp-visie onduidelijk hoeveel mensen hier tot nu 
toe over hebben meegedacht, over welke onderwerpen en wat er met die input is gedaan. 
 
Dit brengt de PvdA tot de onderstaande vragen, die wij graag voor 24 augustus beantwoord 
zouden zien in verband met de informatieronde die dan plaatsvindt én aangezien de sluiting 
van de terinzagelegging gepland staat op 28 augustus. 
 
1. Waarom heeft het college gekozen om toch alvast een ontwerp-visie aan de stad voor te 
leggen, ondanks dat nog niet alle onderwerpen met de stad besproken zijn? 
 
2. Is het college het met de PvdA eens dat een dergelijke belangrijke visie die grote gevolgen 
kan hebben op hoe “het Zwolle van morgen” eruit komt te zien, niet in de zomervakantie ter 
inzage moet worden gelegd? Is het college bereid hier in de toekomst rekening mee te 
houden? 
 
3. Is het college bereid de terinzagelegging van de ontwerp-visie en van de 
Omgevingseffectrapportage te verlengen tot bijvoorbeeld eind oktober? 
- Zo ja, kan de communicatie hierover dan zo snel mogelijk worden aangepast? 
- Zo nee, waarom niet? 
 
4. Veel mensen zullen digitaal willen meedenken en dit is gezien de nog steeds geldende 
coronamaatregelen ook gewenst. Is het college bereid meer tot de verbeelding sprekend 
materiaal te ontwerpen, zodat het voor alle Zwollenaren duidelijk is welke keuzes er gemaakt 
worden? - Zo nee: waarom niet? 
 
5. Is het college voornemens een apart stadsdebat over de hoogbouwvisie te organiseren? Zo 
ja, wanneer en op welke manier? Zo nee, waarom niet? 

  



 
6. Is het college het met ons eens dat een periode van 2 maanden om stadsgesprekken te 
voeren, over onder meer de hoogbouwvisie, erg kort is? Is dit een realistische planning? Is het 
college bereid hier meer tijd voor uit te trekken indien nodig?7. Kan en wil het college een 
participatieverslag (met wie is er tot nu toe gesproken, waarover, wat is er met input gedaan?) 
toevoegen aan de stukken voor de informatieronde van 24 augugstus? 
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